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SE-BRM.0012.3.3.2025 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 20 marca 2025 roku 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 20 marca 2025 roku w  sali   

posiedzeń   ratusza   bnińskiego.   Obrady   rozpoczęto   o   godzinie   09:00,                 

a   zakończono   o  godzinie  11:55.   W   posiedzeniu   wzięło   udział   21   radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W spotkaniu uczestniczyli także: Przemysław Pacholski Burmistrz MiG Kórnik, 

Sebastian Wlazły Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik, Bronisław Dominiak 

Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik,  Katarzyna Szamałek Skarbnik Miasta i Gminy 

Kórnik, Iwona Pawłowicz-Napieralska Sekretarz UMiG Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca 

Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik, Joanna Grzybowska 

Kierownik Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik, Łukasz Grzegorowski  z-ca Kierownika 

Wydziału Promocji UMiG Kórnik, Wojciech Kiełbasiewicz Dyrektor OAZA Kórnik, Anna 

Łuczak pracownik OAZA Kórnik, mieszkańcy gminy Kórnik. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane,               

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana                   

w związku z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do 

protokołu. Przewodniczący przypomniał procedurę głosowania i poprosił                         

o zachowanie reguł dyskusji, kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 20 radnych. Komisja 

Budżetu i Finansów miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy zebrani mają uwagi do ogłoszonego 

wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 
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Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

Radna Anna Maria Andrzejewska, radny Krzysztof Bajoński i radny Piotr Szczepaniak 

nie głosowali za pomocą systemu eSesja. 

 

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Przedstawienie koncepcji Budowy Centrum Kultury i Sportu w Kórniku.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na rok 2025, 

b) przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Gminy Kórnik na rok 2026. 

5. Zaopiniowanie wniosków w sprawie( punkt dodano 17.03.2025 r.):  

a) prawa pierwokupu działki o nr 56/6 o pow. 3,5522 ha położonej w Koninku - dodano 

17.03.2025, 

b) dokonania zamiany prawa własności działki stanowiącej własność gminy Kórnik o nr 

ewid. 63 w miejscowości Koninko - dodano 17.03.2025. 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/913c616e-6b57-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/913c616e-6b57-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/913c616e-6b57-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/913c616e-6b57-4#collapse4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/913c616e-6b57-4#collapse7
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/913c616e-6b57-4#collapse10
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/913c616e-6b57-4#collapse11
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kosmalska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

3. Przedstawienie koncepcji Budowy Centrum Kultury i Sportu w Kórniku. 

Prezentację przedstawił i omówił Wojciech Kiełbasiewicz Dyrektor OAZA Kórnik- 

dokument jest załącznikiem do protokołu. Zwrócił uwagę na duże zainteresowanie 

usługami OAZA Kórnik i potrzebę budowy parkingu oraz kolejnego budynku                    

z możliwością wykorzystania go na zajęcia sportowo-rekreacyjne. 

Po prezentacji dotyczącej rozbudowy OAZA Kórnik głos zabrała sekretarz Iwona 

Pawłowicz-Napieralska, która przedstawiła prezentację dotyczącą ochrony ludności        

i obrony cywilnej – dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Burmistrz Przemysław Pacholski zwrócił uwagę na konieczność budowy kolejnego 

budynku przy OAZA Kórnik. Poinformował, że ze względu na uwarunkowania 

przedstawione w prezentacji gmina Kórnik może skorzystać z dużego dofinansowania 

na obiekty służące obronie ludności cywilnej w momencie zagrożenia wojną lub 

skutkami zmian klimatycznych coraz częściej występujących w naszym kraju. Do słów 

burmistrza odniósł się wiceburmistrz Sebastian Wlazły, który zwrócił uwagę na krótki 

czas podjęcia decyzji i możliwość szybkiego działania zanim wnioski                               



 
 

5 
 

o dofinansowanie rozpoczną składać inne gminy. Do rozmowy dołączyli obecni na 

posiedzeniu radni. Dyskutowano o możliwościach zapewnienia bezpieczeństwa 

mieszkańcom w przypadku zagrożenia w skutek działań wojennych, organizacji pomocy 

i logistyki z wykorzystaniem nowo powstałych i istniejących obiektów oraz infrastruktury.   

 

Do spotkania dołączyła radna Magdalena Pawlaczyk. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 21 radnych. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 

4a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta         

i Gminy Kórnik na rok 2025, 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła skarbnik Katarzyna Szamałek. 

Radna Marta Kowalczyk zaproponowała zaprosić do dyskusji na temat schronu 

obecnego na sali posiedzeń mieszkańca. Z propozycją nie zgodził się prowadzący 

Komisję przewodniczący Adam Lewandowski przypominając punkt przyjęcia porządku 

obrad. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na rok 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 
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Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na rok 2025 z uwzględnieniem 

autopoprawki. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

4b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia Budżetu 

Obywatelskiego Gminy Kórnik na rok 2026. 

Projekt uchwały omówiła sekretarz Iwona Pawłowicz-Napieralska. 

Radny Wojciech Fieduk zaproponował wprowadzenie zapisu o braku możliwości zakupu 

np. ulotek wpierających pomysł zadania lub inwestycji danego sołectwa do Budżetu 

Obywatelskiego. Do słów radnego odniósł się wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

informując, że jest to zbędny zapis. Ze stanowiskiem wiceburmistrza zgodziła się 

sekretarz Iwona Pawłowicz-Napieralska zwracając uwagę na zapisy w funduszu 

sołeckim, które określają zakres działania sołectwa. Radni Jerzy Rozmiarek i Maciej 

Brylewski zapytali, co w przypadku podjęcia takiej uchwały przez mieszkańców 

obecnych na spotkaniu sołeckim. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak zaznaczył, że 

ostateczna weryfikacja uchwał sołeckich podlega burmistrzowi, a niezgodne                   
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z obowiązującymi przepisami pozostają bez realizacji. Więcej uwag nie zgłoszono           

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Gminy Kórnik na rok 2026. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

 

 

5. Zaopiniowanie wniosków w sprawie( punkt dodano 17.03.2025 r.): 

5a) prawa pierwokupu działki o nr 56/6 o pow. 3,5522 ha położonej w Koninku, 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zapoznał radnych z  możliwością pierwokupu wyżej 

wymienionej nieruchomości. 

Radny Jerzy Walczyk zaznaczył, że wskazana działka jest terenem inwestycyjnym i jest 

uwzględniona w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. 

Radna Marta Kowalczyk zadała pytanie, czy gmina Kórnik jest zainteresowana 

nabyciem wyżej wymienionej działki. Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły oznajmiając, że gmina Kórnik nie chce nabyć działki o nr ewid. 56/6 położonej               

w miejscowości Koninko. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania prawa pierwokupu działki o nr 56/6 o pow. 3,5522 ha 

położonej w Koninku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 1, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Iwona Kosmalska 

PRZECIW (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Kowalczyk 

 

5b) dokonania zamiany prawa własności działki stanowiącej własność gminy Kórnik       

o nr ewid. 63 w miejscowości Koninko. 

Pismo omówił wnioskodawca. Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że jest to 

zasadne rozwiązanie. Zaznaczył, że teren na którym znajduje się droga nie będzie nigdy 

przez gminę Kórnik wykorzystane, natomiast działka, którą w wyniku zamiany 

pozyskałaby gmina Kórnik mogłaby być wykorzystana pod tereny rekreacyjne oraz 

miejsce przejazdowe dla mieszkańców Koninka. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poparł 

wypowiedź burmistrza.  Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę na różnicę w metrażu 

nieruchomości.  Wnioskodawca wyjaśnił, że zlecona zostanie wycena obu gruntów          

i dopiero na jej podstawie zostaną przeprowadzone rozmowy, co do ewentualnego 

rozliczenia się pomiędzy stronami. 

Radny Jerzy Walczyk przypomniał sytuację z drogą ul. Drukarskiej w Koninku. Zwrócił 

uwagę na fakt objęcia planem zagospodarowania miejscowego działki, którą oferuje 

wnioskodawca. Poparł propozycję zamiany. Burmistrz Przemysław Pacholski 

poinformował, że dzisiaj radni mają wyrazić swoje zdanie czy droga, która jest 

własnością gminy jest gminie Kórnik potrzebna. 
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Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski opuścił spotkanie. Funkcję 

przewodniczącego Komisji objął zastępca Przewodniczącego - radny Jerzy Walczyk.  

Od tej chwili w posiedzeniu  uczestniczyło 20 radnych. 

 

Wiceburmistrz oznajmił, że tereny zielone w Koninku są potrzebne. 

Radny Adam Zydroń poinformował o korzyści wynikającej ze scalenia działek dla 

wnioskodawcy i wzrostu wartości całej nieruchomości.     

Radny Jarosław Janowski zauważył, że działka o której mowa nie jest 

zagospodarowana. Zwrócił uwagę, że ze względu na wzrost liczby mieszkańców 

miejscowości Koninko tereny rekreacyjne są jak najbardziej wskazane. 

Radny Sebastian Stein i radna Marta Kowalczyk poparli pomysł zamiany gruntu. 

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania dokonania zamiany prawa własności działki stanowiącej 

własność gminy Kórnik o nr ewid. 63 w miejscowości Koninko. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kosmalska 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

NIEOBECNI (1) 

Adam Lewandowski 
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6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

O zabranie głosu w sprawie budowy schronu pod świetlicą w Koninku poprosił 

mieszkaniec Koninka. Zapytał o powód nieuwzględnienia pod świetlicą schronu.           

W dalszej części swojej wypowiedzi zadał pytanie o budowę parkingu podziemnego pod 

kręgielnią w trzecim budynku przy OAZA Kórnik.  Odpowiedzi udzielił burmistrz 

Przemysław Pacholski wyjaśniając, że docelowo gmina Kórnik rozważa budowę 

schronów modułowych na terenie miejscowości Koninko. Zauważył, że parking 

podziemny z poziomem -3 ze względu na uwarunkowania terenu i dofinansowania nie 

jest możliwy do wybudowania. 

Dyskusję podsumował zastępca przewodniczącego Komisji Jerzy Walczyk zaznaczając, 

że trudno jest dzisiaj określić koszt końcowy poszczególnych inwestycji. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przytoczył wypowiedź burmistrza Przemysława 

Pacholskiego podczas spotkania z mieszkańcami w Koninku, dotyczącą zasadności 

budowy schronu pod budynkiem świetlicy. Zaznaczył, że obecna sytuacja polityczna 

narzuca na samorządy rozsądne podejmowanie decyzji.  

 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zastępca przewodniczącego Komisji Jerzy 

Walczyk  zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

                                                                                    Przewodniczący Komisji 

                                                                                      /-/ Adam Lewandowski 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


